
 
 

Datum: 31 maart 2025 

Betreft: Schriftelijke vragen over aandacht voor Blankenham 
conform artikel 37 reglement van orde 

Geacht college, 

Afgelopen vrijdag was de fractie van D66 aanwezig bij de jaarvergadering van Dorpsbelang 
Blankenham. Hier werd pijnlijk duidelijk dat de inwoners van Blankenham zich door de 
gemeente niet serieus genomen voelen. Dit dorp voelt zich niet gehoord en niet gezien door het 
gemeentebestuur en de ambtelijke organisatie. Dit gevoel werd versterkt doordat er tijdens de 
jaarvergadering niemand vanuit de gemeente aanwezig was, ondanks dat zij n.a.v. eerdere 
toezeggingen verwacht werden. 

 

Als volksvertegenwoordiger vind ik het onacceptabel dat inwoners met terechte zorgen het 
gevoel hebben dat ze er alleen voor staan. De gemeente heeft eerder aangegeven de belangen 
van haar bewoners centraal te stellen. Maar woorden alleen zijn niet genoeg. Het wordt tijd dat 
de gemeente Steenwijkerland deze woorden de inwoners van Blankenham laat zien dat ze ertoe 
doen en vorm geeft aan deze woorden. 

 

Er zijn twee urgente problemen die de aandacht vragen: 

Ten eerste het Hamspad. Het is enorm aan het verzakken, hobbelen en scheuren waardoor op 
sommige plekken gevaarlijke situaties ontstaan. Dit fietspad zou enkele jaren geleden al 
opgeknapt worden. De plannen lagen klaar, maar vervolgens gebeurde er... niets. Het onderhoud 
werd ineens geschrapt en de bewoners blijven in het ongewis. Hoe kan het dat er een toezegging 
wordt gedaan en die zomaar wordt ingetrokken? Wanneer gaat het Hamspad wél opgeknapt 
worden? En nog belangrijker: hoe zorgt de gemeente ervoor dat de bewoners dit keer wél goed 
geïnformeerd worden? 

Ten tweede heerst er grote onduidelijkheid rondom de aanleg van de 380 kV hoogspanningslijn 
van Tennet. De route Vierverlaten naar Ens loopt mogelijks langs of door het dorp. In de memo 
hierover van 12/06/2023 schrijft het college “Wij houden uiteraard de belangen van onze 
inwoners in de gaten”, echter voelt het dorp zich door de gemeente hier niet in gesteund. Er 
leven nog meer actuele onderwerpen als woningbouw, kwaliteit van de weg en de dorpsvisie. 
Het kan niet zo zijn dat de bewoners van Blankenham telkens in onzekerheid blijven zitten en het 
gevoel hebben dat de gemeente hen in de steek laat. Tijd voor actie. Tijd voor duidelijkheid. 

  



 
 

Daarom stel ik de volgende schriftelijke vragen: 

1. Waarom was er tijdens de jaarvergadering van Dorpsbelang Blankenham geen 
vertegenwoordiger van de gemeente aanwezig, ondanks eerdere toezeggingen? 
 

2. Wat is de huidige stand van zaken rondom het Hamspad? Waarom is het onderhoud 
destijds geschrapt? Wanneer wordt dit fietspad daadwerkelijk opgeknapt? 
 

3. Hoe gaat de gemeente communiceren met de inwoners van Blankenham over de 
voortgang van het Hamspad en het geplande onderhoud? 
 

4. Welke concrete acties onderneemt de gemeente om de belangen van Blankenham te 
vertegenwoordigen in het traject rondom de 380 kV hoogspanningslijn van Tennet? Hoe 
zorgt de gemeente voor heldere en frequente communicatie richting de inwoners? 
 

5. Hoe gaat het college ervoor zorgen dat de bewoners van Blankenham, en alle andere 
kernen, zich in de toekomst wél gehoord en betrokken voelen bij belangrijke dossiers die 
hen raken? 

Met vriendelijke groeten, 

 

Thom de Vries-ten Klooster 
Fractie D66  

 

 

 


